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“İncirlik’i açmamız şu anda mümkün değil”

Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu, pazartesi günü Almanya Dışişleri Bakanı
Sigmar Gabriel'in geleceğini ve İncirlik konusunu görüşeceklerini açıkladı.

Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu, Almanya Başbakanı Angela Merkel'in İncirlik Üssü'ne ilişkin açıklamasına yönelik, " Bu
şartlarda bizim İncirlik'i Alman Parlamenterlere açmamız şu anda mümkün değil. İlerde olumlu adım atarlar
değerlendiririz. Konya'ya heyet gelebilir, orası NATO Üssüdür. Ama İncirlik benim Üssüm, tasarrufta bana aittir" dedi.

Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu Gabon Dışişleri Bakanı Pacome Moubelet Boubeya ile Ortak Basın Toplantısı düzenledi.
Mevlüt Çavuşoğlu Gabon'la arşivlerin dijitalasyonu ile ilgili işbirliği ve mutabakat zaptının imzalandığını belirtti. Çavuşoğlu
konuşmasını şöyle sürdürdü:

"iki bakanlık arasında arşivlerin dijitalasyonu ile ilgili işbirliği ve mutabakat zaptını da imzaladık. Gabon Afrika içinde bizim
en önemli ortaklarımızdan bir tanesidir. Afrika açılımımız artık ortaklık politikasına dönüşmüştür. Türk Hava Yolları bugün
Afrika'da 51 şehre uçuyor. 39 büyük elçiliğimiz var, 2 tane daha planlıyoruz. Gabon'la özel bir dayanışmamız var. 15
Temmuz Darbe girişiminden sonra FETÖ'ye karşı adım atan ilk ülkelerden bir tanesi olmuştur. FETÖ'nün okullarını Gabon
Maarif Vakfı'na devretmiştir. İkili ticaret hacmimizde düşüş var, ama düşmeden önceki hali bile istediğimiz düzeyde değil.
Nasıl arttırabiliriz onu konuştuk. Türk firmaları Gabon'da yatırım için ilgi gösteriyor. Bunları teşvik etmemiz lazım. Bizim
arşiv dijitalasyon sistemimiz gerçekten örnek düzeydedir. KKTC Dışişleri Bakanlığı'nın arşiv sistemini de aynı projeyle
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yeniledik. Bugünkü imzaladığımız mutabakat zaptıyla da Gabon Dışişleri Bakanlığı'nın arşiv sistemini de birlikte
yenileyeceğiz bu tecrübemizi de birlikte paylaşacağız. Önümüzdeki ayın 9-10'unda Fildişi sahilinde biliyorsunuz İslam
İşbirliği Teşkilatı Dışişleri Bakanları toplantısı var. Dostum Pacome ile orada da görüşme fırsatımız olacak. " 

"TÜRKİYE'NİN DÜNYAYA ÖRNEK TEŞKİL EDECEK BİR SİSTEMİ VAR "

Gabon Dışişleri Bakanı Pacome Moubelet Boubeya , Türkiye'nin diplomatik arşivler konusunda dünyaya örnek teşkil edecek
bir sisteminin olduğunu söyledi. Boubeya, "İlişkilerimiz sadece bir işbirliğinden ibaret değildir. Son derece aktif dinamik
kardeşliğe dayalı bir ilişki söz konusudur. Gerçekleşen terör saldırıları kabul edilemez. Gabon'da FETÖ'ye ait olduğunu
bildiğimiz okulları kapattık. Bunların bu teröristlere ait olduğunu bilmiyorduk. Çocukların gençlerin bilinci üzerinde etki
etmek isteyen teröristlerin suçları büyük suçtur. Ekonomik kalkınma için Gabon'da daha fazla Türk şirketinin yatırım
yapmasını istiyoruz. Türkiye'den Afrika'ya gelecek doğrudan yatırımlardan yararlanacak ilk ülkeler arasında yer almak
isteriz. Çünkü zaten çok aktif bir Türk diplomasisi olduğunu görüyoruz. Türkiye ile ilişkilerimiz memnuniyetle karşılıyoruz.
Gerçek bir ortaklık ve kazan kazan anlayışı zemininde iki ortak ilişki. Bu sabah Türkiye Cumhuriyeti'nin kurucusu Atatürk'ü
ziyaret ettiğim zaman eğer doğru anladıysam kendisinin felsefesini kalkınmayı halkların emrinde bir olgu olarak düşünmüş
inşa etmiş. Türkiye'nin çok önemli bir uzmanlığı söz konusu özellikle de diplomatik arşivler konusunda dünyaya örnek teşkil
edecek bir sistemi var Türkiye'nin. Avantaj sağlayabilmeliyiz diye düşünüyorum" diye konuştu. 

"MÜZAKEREYİ SEKTEYE UĞRATACAK ÇOK OLUMSUZ TAVIRLAR OLDU" 

Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu gazetecilerin "Birleşmiş Milletler Kıbrıs Özel Temsilcisi Espen Barth Eide ile görüşmeniz
oldu bu görüşmede hangi konuları ele aldınız ? Kıbrıs Müzakerelerinde son durumu değerlendirebilir misiniz ? " sorusunu
söyle yanıtladı:" Perşembe gün KKTC'ye bir ziyarette bulunacağım. Konu Kıbrıs Müzakere süreci. Uzun zamandan beri
devam eden bir süreç ve özellikle 11 Şubat 2014 ortak açıklamadan sonra müzakereler hız kazandı. Amacımız bu
çerçevede kalıcı bir çözüm. Daha sonra Cenevre'de devam etti. İlk 4 başlıkta önemli mesafeler kat edildi ama açıkta kalan
konular var. Son zamanlarda Rum kesiminin özellikle 3-4 ay içerisinde süreci baltalamaya yönelik ama tamamen de
bitmesin uzatalım gittiği yere kadar gitsin anlayışı içine girdiğini görüyoruz. Bunun değişik sebepleri olabilir ama bunlardan
bir tanesi de Şubat ayındaki seçim. Oysa seçime daha çok var, oysa Rum Kesiminde seçim atmosferine erken giriliyor.
Müzakereyi sekteye uğratacak çok olumsuz tavırlar oldu. Biz bunları belli bir ölçüde tolere ettik. Anastasiadis Cenevre'de 5'li
konferansa gitmek için 11 Şubat 2014 Ortak Deklarasyonu'na hem de 12 Ocak Cenevre Belgesi'ne aykırı bir şekilde ön
şartlar koymaya başladı. Maalesef süreç tıkandı. Biraz önceki söylediğim metinler çerçevesinde biz Cenevre'ye gitmeye
hazırız. 

"ÖNÜMÜZDEKİ SÜREÇTE TÜRKİYE AVRUPA BİRLİĞİ ZİRVESİ DÜZENLEYECEĞİZ" 

Mevlüt Çavuşoğlu'nun "Sayın Cumhurbaşkanı 12 aylık bir takvimden söz etti, bu 12 aylık takvimde ne gibi gelişmeler
bekliyorsunuz ? " sorusuna cevabı şu şekilde:" Avrupa'ya karşı değiliz. Biz Avrupa Konseyi'ne de karşı değiliz. Kurucu
üyelerinden bir tanesiyiz. Bizim karşı olduğumuz ikircikli tavırlar. Avrupa Birliği'nin kurum olarak çifte standartları. Şimdi
Avrupa Birliği tarafında olumlu bir hava var. Ama bunu somut adımlarla göreceğiz. Önümüzdeki süreçte Türkiye Avrupa
Birliği Zirvesi düzenleyeceğiz. Bu da takvimin içinde. 

"İLERDE OLUMLU ADIM ATARLAR DEĞERLENDİRİRİZ"

"İncirlik konusu var, bugün Merkel bir açıklama yaptı; 'Türkiye ile son bir uzlaşı arayışında olacağız ardından çekilip
çekilmemeye karar vereceğiz' nasıl değerlendiriyorsunuz? " Sorusunu Mevlüt Çavuşoğlu şöyle cevapladı:" Almanya'nın
Türkiye'ye bakış açısında olumsuzluklar var. Biz bunu sık sık söylüyoruz. Türkiye aleyhine ne varsa Almanya'nın
desteklediğini görüyoruz. Sayın Merkel ile Brüksel'deki görüşmesinde Cumhurbaşkanımız tek tek hepsini sıraladı. AB'nin
FETÖ'ye verdiği destek en son biliyorsunuz mülteci statüsü de verdiler. PKK'nın Almanya içindeki faaliyetleri. Özellikle evet
diyenlere karşı sistematik bir baskı var. Derin devletin baskısı var. İçinde istihbarat , polis de var. Tüm bunları
Cumhurbaşkanımız söyledi. Şimdi Efenim biz İncirliğe gelmek istiyoruz. Sayın Merkel'e som derece net söyledik, Almanya
şunu anlamalı, Ben Türkiye'ye karşı istediğimi yapacağım, yine de Türkiye'den istediğimi alacağım. Böyle bir şey yok. Bu
şartlarda bizim İncirlik'i Alman Parlamenterlere açmamız şu anda mümkün değil. İlerde olumlu adım atarlar değerlendiririz.
Konya'ya heyet gelebilir. Orası NATO Üssüdür, ama İncirlik benim Üssüm, tasarrufta bana aittir."
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